

# 4D HANOI+ HALONG

## 4天 河内+下龙湾

PRIVATE TOUR / VALID FOR TRAVEL: 01 JAN – SEP 2024  
BLACK-OUT DATE: 29 APR – 02MAY & 31 AUG – 04SEP

### DAY 1: HANOI – ARRIVAL

(D)

- Pick up at Noi Bai Airport and transfer to hotel for check in (after 02:00 PM).
- The rest of day is at leisure. Dinner at local restaurant.
- Overnight in Hanoi.
- 导游于内排国际机场迎接贵宾，之后送往酒店入住（下午两点之后）。
- 入住酒店后，自由活动直到晚餐时间。在当地餐馆享用晚餐。
- 河内酒店住一晚。

### DAY 2: HANOI – HA LONG BAY

(B/L/D)

- Breakfast at hotel.
- Enjoy a morning city tour to visit some of the city's attractions including the fascinating **Ho Chi Minh mausoleum** (closed on Monday & Friday, & closed for maintenance from 14 Jun – 14 Aug; Quan Thanh temple will be replaced), **Ho Chi Minh house on stilt & One Pillar pagoda**. Visit **Literature temple** which is regarded as the first university of Vietnam
- After lunch, visit **Restored Sword Lake**. Walk through **Hanoi Old Quarter** you will have time for shopping. Proceed to **Ha Long Bay**, one of Vietnam's greatest natural wonders and was recognized as World's Natural Heritage by UNESCO. On the way, stop over at rest stop.
- Have a dinner at one of the local restaurants.
- Overnight in Ha Long Bay
- 早餐于酒店。
- 享受早上的城市之旅，参观城市的一些景点，包括迷人的胡志明陵墓（周一和周五关闭，6月14日至8月14日关闭以进行维护；将更换 Quan Thanh 寺），胡志明故居 高跷和独柱宝塔。参观被视为越南第一所大学的文庙。
- 午餐后，游览修复剑湖。穿过河内老城区，您将有时间购物。前往越南最伟大的自然奇观之一，被联合国教科文组织列为世界自然遗产的下龙湾。途中在休息站停留。
- 在当地的一家餐馆享用晚餐。
- 在下龙湾过夜。

### DAY 3: HA LONG - HANOI

(B/L/D)

- Breakfast at hotel.
- Take a cruise on the emerald green waters of Ha Long among the 3,000 spectacular limestone islands, visit grottoes **Thien Cung & Dau Go**.
- The cruise ends with a fresh seafood lunch on board.
- Back to Hanoi after lunch time. On the way, stop over at Dai Viet rest stop.
- Reach Hanoi late in the afternoon. Free at your own leisure.
- Dinner at local restaurant.
- Overnight in Hanoi.
- 酒店里享用早餐
- 乘船游览下龙湾翠绿的海水并欣赏3000座壮观的石灰岩岛。之后游览 **Thien Cung & Dau Go**。
- 在船上享用新鲜的海鲜午餐结束游轮之旅。享用午餐后，回河内。路途中，停留在 Dai Viet rest stop.
- 下午时候抵达河内。自由活动时间直到晚餐时间。
- 在当地餐馆享用午餐。
- 在河内住一个晚。

### DAY 4: HANOI – DEPARTURE

(B)

- Have breakfast at hotel.
- Check-out hotel (before 12:00 PM – noon time). Free at leisure. Transfer to Noi Bai airport for leaving flight. End of services.
- 酒店里享用早餐，
- 退房后（中午12点前）自由活动至送往机场。

Organised by



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD  
**6323 4556**

101 Upper Cross Street #B1-16  
People's Park Centre S058357  
Email: booking@singatour.com  
singatourpteltd  
+6597669838



Singapore  
TOURISM  
BOARD  
TA: 01285  
NATAS  
NATIONAL ASSOCIATION OF  
TRAVEL AGENTS SINGAPORE

TV-140224

# 4D HANOI+ HALONG

## 4天 河内+下龙湾团

PRIVATE TOUR / VALID FOR TRAVEL: 01 JAN - SEP 2024  
BLACK-OUT DATE: 28 APR - 02MAY & 31 AUG - 04SEP

TC: TVT-906 | TRAVEL PERIOD: 01 JAN - 27 APR, 2024

HOTEL / 酒店		ADULT / 大人 (每人价格)				SGL SUP SURCHARGE 单人间 (而外收费)	CHILD 12YRS BELOW 孩童 (12岁以下)
HANOI 河内	HALONG 下龙湾	2PAX 两个人	3-4PAX 三-四个人	5-6PAX 五-六个人	7-8PAX 七-八个人		
TK123 Hanoi 3* (Superior) First Eden 3* (ROH)	Song Loc Luxury Ha Long (Deluxe)	\$725	\$565	\$443	\$387	\$90	No Bed 60%
Thien Thai Hotel 4* (Classis) May de Ville Legend 4* (Deluxe)	Dragon Legend Hotel 4* (Superior)	\$779	\$618	\$497	\$440	\$124	With Bed 90%
Hotel du Parc 5* (Deluxe)	Hotel Sol Halon (Deluxe City View)	\$962	\$802	\$680	\$624	\$287	

TC: TVT-906 | TRAVEL PERIOD: 03 MAY - 30 AUG, 05 - 30 SEP 2024

HOTEL / 酒店		ADULT / 大人 (每人价格)				SGL SUP SURCHARGE 单人间 (而外收费)	CHILD 12YRS BELOW 孩童 (12岁以下)
HANOI 河内	HALONG 下龙湾	2PAX 两个人	3-4PAX 三-四个人	5-6PAX 五-六个人	7-8PAX 七-八个人		
TK123 Hanoi 3* (Superior) First Eden 3* (ROH)	Song Loc Luxury Ha Long (Deluxe)	\$725	\$565	\$443	\$387	\$90	No Bed 60%
Thien Thai Hotel 4* (Classis) May de Ville Legend 4* (Deluxe)	Dragon Legend Hotel 4* (Superior)	\$770	\$610	\$488	\$432	\$115	With Bed 90%
Hotel du Parc 5* (Deluxe)	Hotel Sol Halon (Deluxe City View)	\$918	\$759	\$636	\$581	\$243	

### SURCHARGE 附加费用

DETAILS	PERIOD	SURCHARGE
Lunar New Year Holiday {CNY}	07-15 FEB 2024	40% of Tour fee
Dragon Legend Hotel (Weekend-Fri & Sat)	May - Aug 2024	\$40/room/night

### PACKAGE INCLUDES / 配套包含:

- ✓ 03 Nights Hotel Accommodation at Choice of Hotel with Daily Breakfast / Tours and Meals as per itinerary / English Speaking Guide / 1 bottle mineral water per pax for arrival and departure date / 2 bottle mineral water per pax for tour day
- ✓ 3晚酒店住宿在您选择的酒店 (包早餐) / 行程里的膳食和旅游/ 英语的导游 / 每人一瓶矿泉水 (只有抵达河内和离开河内那两天) / 每人两瓶矿泉水 (其它的旅游日)

### PACKAGE EXCLUDES / 配套不含:

- ✗ Air Fare / Travel insurance with Covid-19 Coverage (**RECOMMENDED TO BUY**) / Optional Tours / Travel Visa **if** applicable / Drink & Beverage during Meals / Compulsory Tipping USD 5/pax/day (PAY TO TOUR GUIDE DIRECTLY)
- ✗ 飞机票 / 包含Covid-19的旅游保险 / 可选旅游 / 签证费用 (如果需要) / 用餐时的饮料 / 司机和导游小费 USD5/一个人/一天 (直接向导游付费)

TV-140224

Organised by



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD  
**6323 4556**

101 Upper Cross Street #B1-16  
People's Park Centre S058357  
Email: booking@singatour.com  
singatourpteltd  
+6588586778

